
Odgovori na vprašanja in pobude z 9. redne seje OSOR, z dne 17. 12. 2015 
 
 
VPRAŠANJA 
 
Jožef Babič 

- Ali je izvedensko mnenje o oškodovanju poslovanja CEZAM-a izvedeno oz. 
pripravljeno in kakšno je oškodovanje? 

Odgovor pripravil: direktor CEZAM-a 
Sodna izvedenka za finance ugotavlja, da višina oškodovanja v obdobju od 2009 do 2012 
znaša 56.471,00 EUR. 

 
 
Drago Škof 

- 6. 12. 2015 je bilo na parkirišču pri stari pekarni organizirano miklavževanje. Prisotnih 
je bilo približno 120 otrok in dva krat toliko odraslih. Zakaj občina ni imela posluha za 
to prireditev? Organizator je bil lastnik lokala Caffe Picanto.  

Občinski svetnik je hkrati z vprašanjem podal tudi odgovor in sicer, da je bila organizacija 
miklavževanja privatna zadeva. Lastnik lokala (Caffe Picanto) CEZAM-a, kot krovnega 
organizatorja javnih prireditev v občini Ruše v mesecu decembru, o svoji prireditvi ni obvestil.  

 
 
Drago Bolčina 

- Kaj se namerava umestiti v izpraznjene prostore knjižnice v Kulturnem domu Ruše? 

Odgovor je bil že podan pri vprašanjih in pobudah s 7. redne seje OSOR, z dne 10. 9. 2015.   
Odgovor je glasil: Po preselitvi knjižnice v nove prostore bodo prostori v Domu kulture Ruše 
namenjeni za izvajanje dejavnosti s področja kulture. 

 
 
Monika Pevec 

- Je kakšna možnost, da se uredi natančnejši »opis« postaje za avtobus (na spletni 
strani), predvsem v Rušah (npr.: Ruše - šola, Ruše – TDR, …)? 

Odgovor pripravila: Mojca Savicki 
Natančnejši vozni red za avtobusne linije/postaje na relacijah skozi Ruše bodo pripravili na 
Arrivi d.o.o. in bo na voljo v januarju 2016. 
 
P.S.: do danes še nisem dobila novih podatkov !!! 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



POBUDE 
 
Petra Mušič 

- KMVVI predlaga občinskim svetnikom, da znesek sejnine seje občinskega sveta 
namenijo v humanitarne namene - krajevnim organizacijam RK Ruše, Bistrica ob 
Dravi in Smolnik - Fala - za nakup prehranskih paketov za  socialno ogrožene 
družine. 

Pobudo smo posredovali občinskim svetnikom in svetnicam po elektronski pošti skupaj z 
obrazcem izjave o odpovedi sejnine.   
Na pobudo se je odzvalo sedem svetnikov in svetnic (Zdenka Steblovnik Župan, Petra 
Mušič, Drago Bolčina, Andreja Markač Hleb, mag. Bojana Muršič, Stanko Krainer, Jernej 
Brglez). Njihove izjave smo že posredovali finančni službi.  
 

 
 
Stanko Krainer 

- Prebivalci ob Mariborski cesti, vzhodno od hotela Veter, opozarjajo na nevarnost za 
pešce. Omenjeni del ceste nima pločnika, prehod za pešce pa je šele pri krožišču. Že 
večkrat so bili izpostavljeni nevarnosti, zato v izogib morebitne nesreče občinski 
upravi predlagajo, da v tem delu ceste poskrbi za ustrezno varnost pešcev.  

Odgovor pripravil: Boštjan Jerman 
Občina Ruše že ima izdelano dokumentacijo za izgradnjo pločnika na celotni potezi med 
naseljema Ruše in Bistrica ob Dravi. V letu 2016 bomo pričeli z novelacijo projektne 
dokumentacije, investicijo pa bomo skušali umestiti skladno z razpoložljivimi sredstvi v eno 
izmed kasnejših proračunskih let.  

 
 
Drago Bolčina 

- V doglednem času naj se organizira javna razprava na temo – CEZAM Ruše, kot je 
obljubil direktor CEZAM-a, Blaž Kosi, na  8. redni seji Občinskega sveta Občine 
Ruše. 

Odgovor pripravil: direktor CEZAM-a  
Javno razpravo na temo namena delovanja Cezama bi bilo smiselno opraviti šele v fazi, ko bi 
javni zavod in ustanovitelj predhodno  pripravila izhodiščne različice statusno-pravnih in 
vsebinskih modelov ter strategij delovanja zavoda. 
Namen delovanja zavoda je namreč dokaj široko zastavljen. V lokalni družbi (skupnosti) je 
zaznati kontradiktorna dojemanja in mnenja glede vsebinske usmeritve delovanja zavoda in 
njegove funkcionalno - družbene umestitve. To kaže na potrebo po jasnem definiranju 
področij delovanja in razmisleku o ponovni opredelitvi poslanstva zavoda, še zlasti v smeri 
smotrnosti opravljanja dejavnosti vzdrževanja objektov. V smislu konceptualne ureditve 
opravljanja dejavnosti na številnih področjih, ki jih zavod trenutno pokriva (mladina, kultura, 
šport, upravljanje in vzdrževanje nepremičnin), je potrebno preveriti primernost 
organizacijske oziroma statusno - pravne ureditve zavoda in v skladu s smernicami področne 
evropske zakonodaje in nacionalnih programov, opredeliti njegove kratkoročne, srednjeročne 
in dolgoročne cilje ter strategijo razvoja zavoda. Prav tako je zaradi razpršenosti dejavnosti in 
odsotnosti jasnih usmeritev zavoda, otežena komunikacija s ciljnimi skupinami. V skladu z 
morebitnim redefiniranim konceptom bi morda bile smiselne tudi spremembe imena zavoda 
in njegove celostne podobe. Jasno zastavljen koncept delovanja zavoda, je potrebno aktivno 
usmerjeno komunicirati s ciljnimi javnostmi. 


